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Abstract (en)
There is described a boring tool, especially a metal-boring tool, which is equipped at the working end with exchangeable cutting plates and in the
shank of which is inserted a guide borer extending coaxially relative to the longitudinal axis. The cutting plates (5) are arranged in a removable
cutting head (9) which is coupled to the shank (2) of the boring tool by means of a positive connection (10). The positive connection (10) preferably
consists of intermeshing teeth which are arranged parallel to one another and which are held in engagement by means of at least one clamping
screw (12). <IMAGE>

Abstract (de)
Es wird ein Bohrwerkzeug, insbesondere ein Metallbohrer beschrieben, welches am Arbeitsende mit auswechselbaren Schneidplatten ausgerüstet
ist und in dessen Schaft ein koaxial zur Längsachse sich erstreckender Führungsbohrer eingesetzt ist. Die Schneidplatten (5) sind in einem
abnehmbaren Schneidkopf (9) angeordnet, der über eine Formschlußverbindung (10) mit dem Schaft (2) des Bohrwerkzeuges gekoppelt ist. Die
Formschlußverbindung (10) besteht vorzugsweise aus ineinandergreifenden und parallel zueinander angeordneten Zähnen, die mit wenigstens einer
Spannschraube (12) in Eingriff gehalten werden.
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